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Bauskas novada Vecumnieku pagasta 2024.gada 0l.februdrr

Kopsapulce sasaukta plkst. 1 9:00

Kopsapulci atklaj plkst. l9:05

Koosapulci vada - Lr-va Vecvanaga

Kopsapulci protokole - Anda Andersone

Kopsapulce piedalds - 6 ievolEtie Vecumnieku pagasta iedzTvotdju konsultat-rvas padomes
locekfi: Anda Andersone,LTva Vecvanaga, frist-rne fopce - ltmlne, Jdnis ![maiis, Zane
Onkele, Guntars Veismanis.

Kopsapulces darba k6ruba :

1. Vecumnieku pagasta iedzlvotEju konsultatrvas padomes (turpmak padome)
priek5sEdEt6j a ievElEsana;

2. Padomes priek5sEddtdj a vietnieka iev6lEsana;
3. Padomes sekretdra iev6lEsana;
4. Vieno5ands par sazi4as kan6liem, kuri tiks izmantoti komunik6cijd ar pagasta

iedzlvotEjiem;
5. Vienoties par sazi4as kandlu adminishEsanu;
6. Izskatr-t padomes pdrstdvju saskatr-tds vietas un lietas,

uzmanibu Vecumnieku pagastd
kur6m nepieciesams pievErst

1.$
Padomes prieklsEdEtEja ievEl65ana

Jdnis !fimanis (J.!.) iesaka amataninrirzttl-lvu vecvanagu (L.v.).
L'V. nepiekr-rt, argumentEjot to ar savtr personr-go piere dzi, ka uz4emoties Sdda veida
piendkumus, beig6s palika vienlgais dan-t6js. Krisune Kopce-!umane(K.K.!.) pdrliecino5i
izskaidro L.V. kadcf vi4a ir labdkais kandid6ts, k6 galveno iemeslu noradot, vi4as labo
reputdcijas pagastd un cilvEku uzticibu vi4ai. Zane Onkele (2.O.) min, ka SI nav t6da veida
institticija, kur6 L.V. varEtu palikt vien-rgais darlt6js.
L. V. piekrlt izvir zltal ai kandidatiirai.

2.$
Padomes prieklsEdEtiija vietnieka iev0lG5ana. :

$emot ver6, ka kopsapulces dalTbnieki 25.01.2024. bija iruddrjusi lielu uzticibu Guntaram
Veismanim (G.V.), vir,r5 vienbalslgi tiek ievElEts par priekSs6det6ja vietnieku.



3.$
Padomes sekretflra ievElE5ana

J.Ir. izvirza Andu Andersoni (A.A.) sekretdres amatam. Vi4a to akceptE un vienbalslgi tiek

iecelta Sajd pozTcijd. 
4. S

. Vieno5aniis par sazi4as kanEliem, kuri tiks izmantoti komunikAcijA ar pagasta

iedzivotfljiem

Diskusijas rezultdtavienbalslgi tiek nolemts, ka tiks izveidota:

o e-pasta adrese: vecumniekupadome@gmail.com

. lapa socialas tftlo5ands platformd Facebook (turpmdk - FB): Vecumnieku pagasta
' iedz-rvotdju konsultat-rvd padome.

IzveidoSanu uz$emas Krisune Kopce - ![mane.
Iedz-rvotdju ierosindjumi, priek5likumi, jautdjumi, stidzibas utt. tiks pie4emt jebkAdA veidd gan

mutiski, gan rakstiski (e-past5, FB, pap-rra form6td utt.) .

Tiek izvirtrts priek5likumu, ka nepieciesams rrkot atkldtas Padomes sddes daZddos

' Vecumnieku pagasta ciemos, lai var6tu aptvert p6c iesp6jas pla5dku pagasta iedzrvotdju loku.

Iepriek5 FB tiks publicEta informdcija par rlkotajdm sapulcdm.

s.$
Vienoties par sazi4as kanfllu administrE3anu

Vienojamies, ka par e-pasta administresanu bts atbildTga sekretare. Ar administr65ana

saprotafits:

o atbildes zi4ojumu nostitl5ana iedz-rvotdjiem, ka e-pasts ir saqemts;

o e-pastu apkoPoSana;

' . informacijas nodo5ana padomes locekliem.

FB lapai visi padomes locekli tiek noteikti ka administratori, bet par ziqru public65anu

tajd iepriek5 vienojamies kop6jd dat6.

6.$
Izskatit padomes piirstiivju saskatr-tiis vietas un lietas, kurflm nepiecie5ams piev6rst

uzmanibu Vecumnieku pagastfl

K.K.L.un J.!. ir sagatavoju5i apkopojumu ar aktudliem jautdjumiem dalddas sfErds.

o A.A. izvirzaapsprie5anai jautdjumu par gajcju pdrejas, uz Rlgas ielas pie Aptiekas,

blstamibu. Visi piekr-rt, ka diennakts tumsajd laik6 td ir blstama un nepdrskatdma.

G.V. nordda, ka vi4am ir pazlstam Latvijas celu pdrstdvis, kuru varEtu uzucindtuz

tikSanos, lai izrtxrdtu, ko varEtu dar-rt lietas labd. Tiek nolemts, ka pEc 08.02.

pldnosim tik5anos ar G.V. minEto personu, lai meklEtu risinajumus.



K.K.L. ievirza tEmu par asfaltu posmd R-rgas iela - Liepu ielas d6rzi4s. G.v.
izstdsta kadcl Sis posms nav iekfauts esoSaj6 Bauskas ielas atjauno5anas pl6n6.
Nolemjam 5o jaut6jumu pagaiddm atlikt.
G.V. iesd| tematu par ietves un velocefa izb[vi Vecumnieku centrs lldz
pagriezienam uz "Slok6" un no Vecumnieku centra uz Rrgas ielas dzelzcela
pdrbrauktuvi. G.V. izst6sta, kdda stadija vi4a iepriek5 iesakta iniciauva palika un
norundjam, ka nepieciesams noskaidrot vai mes Padomes vdrd6 varam raksut
Satiksmes ministrijai par So tEmu.

Tiek pacelts jautdjums par jauniesiem Vecumniekos. Vai vi4iem ir telpas, kur6s
tikties? Nevienam nav zinaSanas par So, tEdd!tiek nolemts nkot atsevislu tik5anos
ar Daci Dukati un Vecumnieku jauniesiem.

J.T,. ierosina Vecumnieku pagast6 pie autoostas izveidot velo servisa staciju, kur
velosipedists pats var veikt velo apkopi. Sobrid Vecumniekos nav neviena velo
apkopes vieta. BErni un pusaudilibrauc uz degvielas uzpildes staciju, kurd veic
riepu uzpumpdsanu. Sis ir blstami, jo pie DUS nav gajeju parejas un samErd liela
autotransporta satiksme. So jautdjumu mEs nolemjam turpindt kada no
turpm6kaj 6m sapul c Em, I ai s aprastu rcalizdcrl as i e spEj as.

Jautajums par drpusskolas aktivitatem bErniem. L.V. aktualizE jaut5jumu par
futbola nodarblb6m Pagasta bErniem, kuras nodro5ina futga registrdta biedrlba,
kurai jamaksd par vecumnieku sporta zdles izmantosanu. L.v. Ap4eryras
noskaidrot par iespOjam So maimt.
Illemot vEra, ka FB grupEs bieili parddds jautdjumi par sporta iespEjdm bdrniem
vecumniekos, norundjam veidosim aptauju vecdkiem gan pax velmem, gan
finansialo roclbu lldzdallbai. Kd arI rundsim ar G. Padkajevu par iespejam izveidot
vdl kddu Sporta Virpufa grupu.

Sapulces izskagd,Z.o. ierosina,kavecumniekos nepieciesama kaplida, sdru nams
vu tamlldfrga vieta aizgdjdju cie4pilnai izvadlsanai.

SEdi slEdz plkst. 20:50

Kopsapulces vad-rtEja L-rva Vecvanaga

Anda AndersoneSEdes protokolet5ja




